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Protokół nr RG.0002.47.2021 

z XLVII Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 14 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, Lista obecności 

w załączeniu. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 listopada 2022r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2022 – 2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie pokrycia kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2023 – 2031. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kobiór na 2023 rok 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/254/10 Rady 

Gminy Kobiór z dnia 27 maja 2010r. w sprawie szczególnych zasad umarzania, odraczania 

i rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów 

ustawy Ordynacja podatkowa 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie diet dla radnych 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Kobiór 

14. Sprawy bieżące. 

15. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 listopada 2022r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy jakie miały miejsce w okresie od 1.12.2022r. do 29.12.2022r. 

 

Przewodniczący zapytał czy wspomniany w sprawozdaniu żłobek, który miałby powstać w budynku 

obecnego przedszkola byłby jednostką publiczną. Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie byłby to żłobek 

publiczny.  Według wstępnych szacunków mógłby zostać uruchomiony najwcześniej we wrześniu 2024r. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 rok 

 

Przewodniczący odczytał kwoty, o które zmienione zostają plan dochodów, plan wydatków i plan 

przychodów Budżetu Gminy Kobiór oraz poinformował, że na posiedzeniu komisji połączonych projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2022 – 2031 

 

Przewodniczący poinformował, że na posiedzeniu komisji połączonych projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 

 

Przewodniczący odczytał nazwę zadania objętego wydatkiem, którego dotyczy uchwała oraz poinformował, 

że jej projekt uzyskał pozytywną opinię.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie pokrycia kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że podjęcie uchwały umożliwia Pokrycie część kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych, w związku z tym, że środki pozyskane z opłat za 

gospodarowanie odpadami są niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu. Dodał, że 

projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobiór na 

lata 2023 – 2031. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kobiór na 2023 rok 

 

Przewodniczący poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię o projekcie 

budżetu gminy na rok 2023 oraz odczytał kwoty dochodów oraz wydatków z treści uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/254/10 Rady Gminy 

Kobiór z dnia 27 maja 2010r. w sprawie szczególnych zasad umarzania, odraczania i rozkładania na 

raty spłaty należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa 

 

Przewodniczący odczytał treść § 2 uchwały oraz poinformował, że jej projekt otrzymał pozytywną opinię 

komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie diet dla radnych 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała dotyczy podniesienia kwoty diet dla przewodniczącego Rady, 

wiceprzewodniczącego oraz przewodniczących komisji stałych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Kobiór 

 

Przewodniczący odczytał proponowane składniki wynagrodzenia Wójta mające obowiązywać od 1 stycznia 

2023 r. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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14. Sprawy bieżące. 

 

Radny Zygmunt Jaromin w imieniu mieszkańców zapytał czy w nowym roku będzie możliwość ubiegania 

się ponownie o możliwość zakupu węgla od gminy. 

Wójt odpowiedział, że informacja w tej sprawie jest zamieszczona w informatorze, Gmina w przyszłym roku 

przystąpi ponownie do programu sprzedaży węgla dla mieszkańców. 

 

15. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Obecni na sesji Stefan Ryt oraz Beata Witańska złożyli zebranym życzenia noworoczne w imieniu zarządu 

powiatu pszczyńskiego i szkoły podstawowej w Kobiórze dziękując za dotychczasową współpracę. 

 

Głosu udzielono mieszkańcowi ulicy Wróblewskiego w Kobiórze, który poruszył kwestie odprowadzenia 

deszczówki na tej ulicy.  

Wójt poinformował, że w przyszłorocznym budżecie nie przewidziano prac z tym związanych. Wyraził 

nadzieję, że uda się to zrealizować jeśli pojawią się środki zewnętrzne. Zaproponował by mieszkaniec 

umówił się na spotkanie w Urzędzie Gminy celem dokładniejszego omówienia sprawy. 

 

Mieszkaniec zwrócił także uwagę na fakt, że droga prowadząca do Zameczku Myśliwskiego Promnice 

w przeszłości była zamknięta dla ruchu samochodowego, ale teraz tak nie jest. Ruch samochodowy w 

tamtym rejonie stwarza zagrożenie dla osób spacerujących. 

Wójt zgodził się ze spostrzeżeniem i wyjaśnił, że droga znajduje się w zarządzie lasów państwowych. 

Rozwiązanie tej kwestii będzie prawdopodobnie wymagało porozumienia z Nadleśnictwem i Muzeum 

Zamkowym w Pszczynie. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję życząc uczestnikom szczęścia w 2023 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


